
6. V diskuzi pak členové projednali některé provomí problémy.
- §ďízení intenralu rozsvěcení chodbových svítidel (iiž vyřešeno).
- poádavek na výměnu vypínače v levé sklepni chodbě (fuší p. Štrrta)

- každoroční vyčištění okapů (iř v řešení...realizace plánovárra ve2l. týdnu)
- podána informace o termínu vyplácení přeplatků áloh na teplo a teplou vodu. Převod
prosffedků na účty proběhne po uplputí reklamační doby...to znamená po 1.6.2017.

l.7Áv&empředseda poděkoval za účast všem pfitomným členr}m družstva

Dne 14.5.2017 v Kopřivnici

Zpracoval: RomanMacke

schválil: stanishv Štrrla


